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Iktatószám: IV/B/14-7/2017. 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 
Amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 
2017. május 22-én (hétfőn) 8 óra 30 perckor a Babits Mihály Kulturális Központ Remete 
termében megtartott rendes üléséről. 
 
 
Jelen vannak:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
  Dr. Máté István bizottsági tag 
  Zaják Rita bizottsági tag 
  Dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tag 
  Takács Zoltán bizottsági tag 
  Nepp Péter bizottsági tag 
 
Távolmaradt:  Pap Máté bizottsági tag 
     
Tanácskozási joggal megjelentek:  Majnay Gábor osztályvezető 

Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 
dr. Horváth Annamária oktatási referens 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

A jegyző megbízásából:   dr. Holczer Mónika jogi referens, jegyzőkönyv-vezető 
 
Meghívottak:  Hacsa Mónika az Iberican Táncegyesület elnöke 

Letenyeiné Mráz Márta a Polip Ifjúsági Egyesület elnöke 
Németh Judit Aranykönyvi Bizottsági tag 
Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag  

    
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 fő bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a megjelenteket. Javasolja, hogy a bizottság 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tagot válassza meg. 
 
A bizottság 6 igen szavazattal dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tagot választotta meg 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és megállapította a következő napirendet: 
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NAPIREND 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
1. napirendi pont: 
A Babits Mihály Kulturális Központ igazgatói pályázati felhívásra beérkezett pályázat 
véleményezése 
Meghívottak: pályázó 
          Hefner Erika közművelődési szakértő 
          Farkas Zsuzsanna bírálóbizottsági tag 
          Kissné Hóner Magdolna bírálóbizottsági tag 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
2. napirendi pont: 
Az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendje 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
 
3. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló az Iberican Táncegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(44. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Hacsa Mónika elnök 
 
4. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület, és a Szekszárdi Ifjúsági Önkormányzat 
működéséről és terveinek bemutatásáról 
(45. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Letenyeiné Mráz Márta elnök 
 
5. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Aranykönyve 2016. 
Meghívottak: Némethné László Zsuzsanna Aranykönyvi Bizottsági tag 
              Németh Judit Aranykönyvi Bizottsági tag 
              Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag 
 
 

 
A bizottság 8 óra 32 perckor zárt ülésen folytatja munkáját. 
 
A bizottság a zárt ülés befejeztével- 9 óra 06 perctől- nyilvános ülésen folytatja munkáját az 
elfogadott napirend szerint. 
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2. napirendi pont: 
Az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendje 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 84/2017. (V. 22.) határozata 
az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendjéről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága  

 
1. az önkormányzat, illetve a Szekszárd-Szedres-Medina 

Óvodafenntartó Társulás fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek az alábbi szerdai napokat javasolja 2017. nyári 
ügyeleti napjaik meghatározására délelőtt 900-1200 óráig: 

 

 2017. június 21. 

 2017. július 5. 

 2017. július 19. 

 2017. augusztus 2. 

 2017. augusztus 16.  
 

      Határidő:   2017. május 22. 
      Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
2. felhívja az intézmények vezetőit, hogy ügyeleti rendjüket 

(időpont, helyszín, ügyeletes neve) küldjék meg a Humán 
Osztályra. 

 
Határidő:   2017. június 15. 
Felelős:   dr. Molnár Kata jegyző  

 
3. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló az Iberican Táncegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(44. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Hacsa Mónika elnök 
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Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti az Iberican Táncegyesület elnökét. Megkérdezi, 
hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Elmondja, hogy keresett maga mellé még 
egy edzőt, aki helyettesíteni tudja őt. Kiválasztott egy személyt, de mégsem ő lett, mert 
időközben elment. Így szeptembertől egy volt tanítványa, Szabó Lilla segít neki, aki idén végez 
majd Pécsen, az Iparművészeti Főiskolán. Ezt követően Pestre megy majd tanulni, hogy 
megszerezze a doktori címet.   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Azt kérdezi az egyesület elnökétől, hogy hány tanítványa 
van jelenleg. 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Ez a létszám minden évben 80 és 100 fő 
között mozog. Év elején mindig többen vannak, év végére azonban csökken a létszám.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Milyen a kor szerinti megosztás? 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Öt éves kortól 18 éves korig járnak hozzá a 
gyermekek, három korcsoportba.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Melyik korcsoportban vannak a legtöbben? 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: A nagycsoportban, ahová a 13-18 év közötti 
gyermekek járnak.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Hol tartja az egyesület az edzéseket? 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: A Fitt Fitness-ben, valamint néha még a 
Babits Mihály Kulturális Központban. Elmondja, hogy nyaranta felnőttekkel is foglalkozik, 
ugyanis kilenc éve esküvői táncot is oktat.   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Népszerű az esküvői táncoktatás? 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Évről évre egyre népszerűbb. Jelenleg 15 
párral dolgozik. Elmondja, hogy az egyesület nemrég helyezte át a székhelyét a Bartina utcából 
a Rákóczi utcába. Az egyesület két tagjának a személyében is bekövetkezett változás. Az egyik 
személy a könyvelő volt, akit le kellett, hogy váltson, a másik személy pedig az egyik szülő, 
akinek már nem tanítja a gyermekét.   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Van szüksége az egyesületnek bármiféle segítségre? 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Hat évvel ezelőtt megrendezett egy 
regionális táncnapot, amit éves szinten szeretett volna megismételni. Ez az elképzelése 
azonban akadályokba ütközött, ezért úgy döntött, hogy ötévente szeretne egy nagyobb 
rendezvényt megszervezni. Az egyesület jövőre lesz 15 éves, ezért akkor mindenképp szeretné 
megvalósítani az elképzelését.  
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dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tag: Jó lett volna, ha a beszámolóhoz csatolt volna az 
egyesület fényképeket is. 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Az edzésekről szokott készíteni fényképeket 
és videó felvételeket is, csak a szülők nem járulnak hozzá ahhoz, hogy ezek a fényképek 
felkerüljenek az internetre.  
 
dr. Máté István bizottsági tag: Van egy korhatár az egyesülethez történő csatlakozásra? Hány 
éves korig javasolt a belépés? 
 
Hacsa Mónika, az Iberican Táncegyesület elnöke: Öt éves kortól már javasolja a csatlakozást. 
De az öt-hét éves gyermekeknél nagyon képlékeny a dolog. Ugyanis sokszor van, hogy járnak 
két hónapot, utána pedig pár hónapig nincs kedvük. Ilyenkor nem erőlteti a táncot. 18 év a 
felső korhatár, mert utána a diákok többsége vidéken tanul tovább. Persze vannak olyan 
tanítványai is, akik már 20 évesek. Ők helyben tanulnak tovább.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni a beszámolót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 85/2017. (V. 22.) határozata 
az Iberican Táncegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 2. pont 8 
alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja az Iberican Táncegyesület szakmai beszámolóját. 

 
Határidő:  2017. május 22. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 
 

Határidő:  2017. május 22. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
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Határidő:  2017. május 22. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
4. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület, és a Szekszárdi Ifjúsági Önkormányzat 
működéséről és terveinek bemutatásáról 
(45. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Letenyeiné Mráz Márta elnök 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti a Polip Ifjúsági Egyesület elnökét. Megkérdezi, 
hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Letenyeiné Mráz Márta, a Polip Ifjúsági Egyesület elnöke: A tavalyi év nagyon erős volt, igen 
jól zárult. A szociális munkás végzettségű kollégák munkája kiteljesedett, és nagyon sok 
tapasztalatot sikerült szerezniük. Sikerült megtartaniuk azokat a hagyományos 
rendezvényeket, amelyeket eddig minden évben megrendeztek. Elmondja, hogy a 
hagyományos rendezvényeiken kívül új rendezvényeket is tartottak. Sokan választják 
gyakorlati helynek az egyesületet. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: A tanoda létszáma változatlan maradt? 
 
Letenyeiné Mráz Márta, a Polip Ifjúsági Egyesület elnöke: Igen. 30 tanulót sikerült bevonni, 
akiknek a kétharmada hátrányos helyzetű, egyharmada pedig főleg tanulási nehézségekkel 
küzdő fiatal. Ehhez az Oktatása Hivatal nyújtja a szakmai támogatást. Elmondja, hogy az iskolák 
rendkívül segítőkészek a mérésekben. A múlt héten tartottak a családsegítővel egy 
egészségnapot, amely rendezvényen elég sokan vettek részt. Játékos formában próbáltak 
közelebb kerülni a gyermekekhez. Ez a 30 gyerek nincs minden nap ott a tanodában. Bizonyos 
napokat töltenek ott, ami alapján elkészül az egyéni fejlesztési terv. A kimenetelnél pedig be 
kell következnie a változásnak a gyermekek tanulmányában.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Az iskoláktól érkezett már visszajelzés a változásról? 
 
Letenyeiné Mráz Márta, a Polip Ifjúsági Egyesület elnöke: Némelyik iskolától már érkezett 
visszajelzés. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni a beszámolót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 86/2017. (V. 22.) határozata 
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a Polip Ifjúsági Egyesület és a Szekszárdi Ifjúsági Önkormányzat 
működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 2. pont 8 
alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja a Polip Ifjúsági Egyesület és a Szekszárdi Ifjúsági 

Önkormányzat szakmai beszámolóját. 
 

Határidő:  2017. május 22. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
2. megköszöni az egyesület és az ifjúsági önkormányzat eddig 

végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván. 

 
Határidő:  2017. május 22. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 
működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő:  2017. május 22. 
Felelős:   Csillagné Szánthó Polixéna elnöke 

 
5. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Aranykönyve 2016. 
Meghívottak: Némethné László Zsuzsanna Aranykönyvi Bizottsági tag 
              Németh Judit Aranykönyvi Bizottsági tag 
              Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Köszönti az Aranykönyvi Bizottság tagjait. Megkéri a 
tagokat, hogy röviden számoljanak be tevékenységükről. 
 
Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag: A szokásnak megfelelően az Aranykönyvi 
Bizottság elvégezte munkáját. Első lépésként összegyűjtötték a sajtóban megjelent anyagokat, 
majd, mivel a felhívás időben ki lett küldve, a javaslatokat nézték át. Már körülbelül egy 
hónappal ezelőtt elkészült az Aranykönyv munkapéldánya. Az egyetlen gondot az jelentette, 
hogy „ez a három tagú bizottság 2,3 tagúvá vált”, mert Némethné László Zsuzsanna csak a 
sporttal kapcsolatos részből vette ki munkáját. A munkapéldányból is látható, hogy 
terjedelemben ez alapból nem olyan sok, és ezt a rövid anyagot sem egymaga készítette el, 
ugyanis ők is besegítettek neki. Már a múlt évben is jóval kevesebbet dolgozott náluk, és idén 
is kénytelenek voltak többet dolgozni miatta. Úgy gondolja, hogy ha Zsuzsanna nem tudja 
kivenni a részét a munkából, akkor lehet, hogy új tagot kellene helyette választani az 
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Aranykönyvi Bizottságba. Elmondja, hogy rengeteg javaslat érkezett hozzájuk, ezért nem volt 
könnyű a szelektálás. A korábbi évekhez hasonlóan idén is hiányzik még a nemzetközi 
kapcsolatok referensének az anyaga. Ebből a témából csak azt tartalmazza jelenleg a 
munkapéldány, amit az Aranykönyvi Bizottság az újságokból ki tudott gyűjteni. Dicső Zsolt 
anyaga nagyon későn érkezett meg. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy a munkapéldány 76. 
oldalán található anyagot nem rakná be az Aranykönyvbe, mert véleménye szerint az túl 
személyes rész. 
 
Németh Judit Aranykönyvi Bizottsági tag: Véleménye szerint sem kellene az egyéni 
előmenetellel kapcsolatos adatokat beleírni az Aranykönyvbe. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Ha ez most bele lesz írva az Aranykönyvbe, akkor jövőre 
még 50 ilyen javaslat fog érkezni. Ha a bizottság harmadik tagja nem vette ki olyan mértékben 
a részét a munkából, mint a többiek, akkor kellene valami megegyezésnek születnie arról, hogy 
a járandóság részvételarányosan kerüljön elosztásra a tagok között. Nem tudja, hogy a tagok 
járandóságát lehet-e évközben módosítani, de utánanéz a kérdésnek. Még lehet javaslatokat 
beküldeni? 
 
Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag: Nem.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: A bizottságok a Közgyűlés döntése előtt még megtárgyalják az 
Aranykönyvet. Az ülésen még megfogalmazhatnak javaslatokat a bizottsági tagok.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Mi volt a legnehezebb dolog a feladat teljesítése során? 
 
Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag: A felhívásban szerepelt, hogy szerkeszthető 
formában kell beküldeni a javaslatokat. Ennek ellenére érkeztek PDF formátumban is 
javaslatok, amiket vissza kellett küldenie a javaslattevőknek. Ezen kívül még voltak ellentétes 
javaslatok is, amelyeket össze kellett hasonlítsanak, és ki kellett derítsék, hogy melyik a helyes.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Hogy sikerült kideríteni az ellentmondásokat? 
 
Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag: Alaposan utána néztek a dolgoknak. Zsuzsanna 
például csak a helyi sajtóból dolgozott. Ennek következtében olyan megfogalmazásokat írt le, 
mint például „a hétvégén ez történt”. Megnézte, hogy ez a hétvége mikor volt, és kiderült, 
hogy egy hónappal korábban. Ezért kénytelen volt felmenni az egyesület honlapjára, és 
elolvasni, hogy mikor volt pontosan az esemény. 
 
Németh Judit Aranykönyvi Bizottsági tag: A Város Napja augusztus 29.-e?   
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Igen.  
 
Németh Judit Aranykönyvi Bizottsági tag: A plakátokon augusztus 26-27. szerepel.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Véleménye szerint azért van így a plakát, mert a programok 
ezen a szombati és vasárnapi napon zajlanak majd le, de a díjak átadására 29-én kerül majd 
sor. 
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Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi Bizottsági tag: Elmondja, hogy nagyon örül annak, hogy a 
korábbi évekhez képest jóval korábban jelent meg a felhívás. Ez ugyanis nagyban segítette a 
munkájukat.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök: Megköszöni az Aranykönyvi Bizottság tagjainak a munkáját. 
Javasolja az Aranykönyvi bejegyzés munkapéldányának jóváhagyását azzal a módosítással, 
hogy az Aranykönyv „XI. Díjak, elismerések” fejezetéből kerüljön törlésre a 76. oldal. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Humán Bizottságának 87/2017. (V. 22.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város 2016. évi Aranykönyvének 
munkapéldányáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Humán Bizottsága a 2016. évi Aranykönyvi bejegyzés 
munkapéldányát jóváhagyja azzal a módosítással, hogy az 
Aranykönyv „XI. Díjak, elismerések” fejezetéből kerüljön törlésre 
a 76. oldal. 
 
Határidő: 2017. május 22. 
Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
További napirendi pont nem lévén az elnök az ülést 9 óra 35 perckor berekeszti.  
 

K.m.f.  
 

 
dr. Faludiné Uzsoki Valéria 

bizottsági tag 
jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
Készítette: 

 dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető  

 
 
 
 
 

Csillagné Szánthó Polixéna 
Humán Bizottság elnöke 

 

Ellenjegyezte: 
dr. Molnár Kata 

jegyző 


